
Bestyrelsesmøde i Grønnebakken 

Dato: Mandag d. 2. maj 2022 kl. 17.15-19.00 

Tilstede: Tina, Nanna, Søren, Nana, Karen, Mathias, Mille, Liv (online) og Mai 

Afbud: Dan 

  
For hvert punkt skal det fremgå om hvorvidt punktet er fremsat til beslutning, godkendelse, orientering eller 
drøftelse 
 

  EMNE  Bemærkning og evt. beslutning  Ansvar  

1.   Valg af referent og ordstyrer    Referent: Mai 
Ordstyrer: Karen 
 

 

NYT FRA GRØNNEBAKKEN 
Kort opdatering, hvis der er sket/sker noget vigtigt den næstkommende periode, som det er relevant at orientere om. 

 

2.   1) Nyt fra Grønnebakken 
Kort opdatering på naboforhold  
 
 
 
 
 
 
 
 
Indsmøring af solcreme 
 
 
 
 
Sommerfest 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Grundig gennemgang af økonomi 
 
 

 
Kort orientering om igangværende 
dialog med nabo (Morsøvej 50). 
Bestyrelsen har tilkendegivet holdning 
vedr. diverse ønsker fra nabo som 
primært berører vedligeholdelse af 
hegn, beskæring af træer etc.  
Nanna og Tina vender retur til 
bestyrelsen om det videre forløb.  
 
Bestyrelsen vendte kort den udsendte 
mail vedr. indsmøring af solcreme i 
børnehaven på baggrund af spørgsmål/ 
dialog fra forældre.  
 
Nanna orienterede om, at invitationen 
til årets sommerfest er sendt ud til alle 
forældre. Som et nyt tiltag forsøger 
Grønnebakken at minimere indkøb af 
plastik bestik og service, hvorved hver 
familie selv medbringer tallerken og 
service. Dette gælder også krus/kopper 
til køb af sodavand, saft og dansk vand. 
 
Bestyrelsen står for salg i baren. Karen 
og Mai laver vagtplan og sender ud til 
resten af bestyrelsen. Information ud til 
forældre om at huske småpenge til køb 
i baren samt venlig opfordring til 
forældre om at få ”hilst og byde” nye 
forældreansigter og børn i 
Grønnebakken velkommen. Nanna er 
ansvarlig.   
 
Udgifter for perioden ser rigtig 
fornuftigt ud jævnfør budgettet på 
nuværende tidspunkt. Større indkøb i 
første kvartal har været nye klapvogne 

 
Nanna/Tina 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 



til vuggestuen, nyt klapbord til 
børnehaven samt nye byggebrædder.  
Brugt legetøj modtages gerne.  

NYT FRA FORMÆNDENE 
Mulighed for fx at dele information fra forældre til ledelsen. 

 

4. 1) Nyt fra formændene 
Dialog med Cassius’ forældre i forbindelse med 
brand ved Grøndal st. 
 

 
Kort orientering om indsamlingen til 
Cassius’ forældre. Mange tak til de 
forældre som har bidraget med legetøj, 
spiseservice og tøj.  

 
Liv/Mai 

TEMA/PROJEKTER 
 

 5. Arbejdsdag d. 21. maj 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mudder-projekt 
 
 
 
Vedligeholdelsesplan status 
 
 
 
 
Skyfish (billeddeling med forældre) 
 
 
’ 
 
 
 

Søren gennemgik de forskellige 
opgaver, som ønskes udført på 
arbejdsdagen. Karen, Mai og Dan 
deltager fra bestyrelsen. Nanna sender 
mail rundt til de tilmeldte forældre (16 
forældre har tilmeldt sig). 
Mille og Karen undersøger vedr. 
rabatordning hos STARK igennem deres 
boligforening, og Mai undersøger via 
kontakt i STARK. Nanna og Søren er 
ansvarlige for bestilling af materialer. 
 
Søren viste bestyrelsen tegningen og 
placering over det ønskede Mudder-
projekt.   
 
Nanna indkalder Dan og Mathias til et 
møde inden sommerferien for at få et 
overblik. På næste bestyrelsesmøde 
gennemgår vi planen i forhold til 2022. 
 
Vi holder møde med virksomheden 
Parent (intranetløsning med 
billeddelingsmulighed) om det kunne 
være en bedre løsning end Skyfish. 
Nanna, Mille og Mai vender retur i 
næste uge om, hvad vi gør 
fremadrettet. 

Liv/Karen/Nanna
/Søren/Tina 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nanna/Søren 
/Jeppe 

 
 

Mathias/Dan 
 
 
 
 

Nanna/Mille/ 
Mai 

EVT. 
 

6.  Rengøring af legetøj 
 

Spørgsmål om, hvor tit legetøjet bliver 
vasket nu efter restriktioner er 
forsvundet. Legetøj i vuggestuen 
rengøres hyppigere end i børnehaven. 

 

PUNKTER TIL NÆSTE BESTYRELSESMØDE:   
  

7.   
 
Referent og ordstyrer 

Vedligeholdelsesplan 
 
Mandag den 29. august: 
Ordstyrer: Karen 
Referent: Dan 

 



 


